

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered or filed
and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 8

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés
et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 8

1947

I. Nos. 110-124

II. Nos. 44-47

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 24 September 1947 to 14 October 1947*

	<i>Page</i>
No. 110. Denmark and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Agreement regarding the participation of a Danish contingent in the occupation of Germany. Signed at Copenhagen, on 22 April 1947.	3
No. 111. Denmark and Norway:	
Agreement with Final Protocol, for the prevention of double taxation in the matter of taxes on income and capital. Signed at Copenhagen, on 30 December 1946.....	21
No. 112. Pakistan:	
Instrument of adherence to the United Nations. New York, 30 September 1947.....	57
No. 113. Yemen:	
Instrument of adherence to the United Nations. New York, 30 September 1947.....	59

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 8

1947

I. Nos 110-124

II. Nos 44- 47

TABLE DES MATIERES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 24 septembre 1947 au 14 octobre 1947*

	<i>Pages</i>
No 110. Danemark et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:	
Accord concernant la participation d'un contingent danois à l'occupation de l'Allemagne. Signé à Copenhague, le 22 avril 1947.....	3
No 111. Danemark et Norvège:	
Accord avec protocole final, tendant à éviter les doubles impositions en matière d'impôts sur le revenu et la fortune. Signés à Copenhague, le 30 décembre 1946.....	21
No 112. Pakistan:	
Instrument d'adhésion à l'Organisation des Nations Unies. New-York, le 30 septembre 1947.....	57
No 113. Yémen:	
Instrument d'adhésion à l'Organisation des Nations Unies. New-York, le 30 septembre 1947.....	59

	<i>Page</i>
No. 114. International Court of Justice and the Netherlands:	
Exchange of letters recording an agreement relating to privileges and immunities of members of the International Court of Justice, the Registrar, officials of the Registry, assessors, the agents and counsel of the parties and of witnesses and experts. The Hague, 26 June 1946	61
No. 115. Trusteeship agreement for the Territory of Western Samoa (with Annex):	
Approved by the General Assembly of the United Nations on 13 December 1946.....	71
No. 116. Trusteeship agreement for the Territory of Tanganyika:	
Approved by the General Assembly of the United Nations on 13 December 1946.....	91
No. 117. Trusteeship agreement for the Territory of Ruanda-Urundi:	
Approved by the General Assembly of the United Nations on 13 December 1946.....	105
No. 118. Trusteeship agreement for the Territory of the Cameroons under British administration:	
Approved by the General Assembly of the United Nations on 13 December 1946.....	119
No. 119. Trusteeship agreement for the Territory of the Cameroons under French administration:	
Approved by the General Assembly of the United Nations on 13 December 1946.....	135
No. 120. Trusteeship agreement for the Territory of Togoland under British administration:	
Approved by the General Assembly of the United Nations on 13 December 1946.....	151

Pages

No 114. Cour internationale de Justice et Pays-Bas:

Echange de lettres constatant un accord se rapportant aux privilèges et immunités des membres de la Cour internationale de Justice, du Greffier, des fonctionnaires du Greffe, des assesseurs, des agents et conseils des parties ainsi que des témoins et experts. La Haye, le 26 juin 1946..... 61

No 115. Accord de tutelle pour le Territoire du Samoa Occidental (avec annexe):

Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946 71

No 116. Accord de tutelle pour le Territoire du Tanganyika:

Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946 91

No 117. Accord de tutelle pour le Territoire du Ruanda-Urundi:

Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946 105

No 118. Accord de tutelle pour le Territoire du Cameroun sous administration britannique:

Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946 119

No 119. Accord de tutelle pour le Territoire du Cameroun sous administration française:

Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946 135

No 120. Accord de tutelle pour le Territoire du Togo sous administration britannique:

Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946 151